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 Onlangs konden wij in het DVHN weer eens iets lezen over een mogelijke invulling van de 13 hectare 

grond, welke in 2016 vrij komt wanneer het huidige dierenpark is verhuist uit het centrum van 

Emmen. 

Naar aanleiding van een mooi verhaal  gebracht door Anne Legendal,die een snackcounter  rund in 

het centrum van Emmen, reageerde de manager van Emmen Vlinderstad  de heer Ton de Sevenet  

deJaquet  met enige aanvullingen. 

 

Een stadscamping realiseren op de 13 hectare vrij komende grond midden in het centrum, zou een 

zeer welkome aanvulling zijn volgens beide ervaringsdeskundigen. 

Emmen kent al jaren geen eigen camping meer, de gemeente camping moest zo nodig geruimd 

worden om plaats te maken voor luxe woningen en/of andere accommodatie,s waar je verschillende 

sporten zou kunnen bedrijven. Echter is het tot nog toe er nog steeds niet van gekomen, een 

verwilderd en onverzorgd terrein is wat er op dit moment te vinden is. 

Het  contract met de toenmalige oud werknemer   van de gemeente Emmen de heer Caspers  was al 

enkele keren al verlengd, maar koste wat het koste moest de camping verdwijnen toen het contract 

af liep. 

De heer Caspers  zijn dochter en schoonzoon daardoor werkloos dreigden te raken, maar gelukkig al 

snel weer een horica bedrijf konden pachten. 

Waarom dit verhaal, omdat verwoede pogingen van de familie Caspers mislukten om een nieuwe 

camping  in Emmen van de grond te krijgen, om tal van reden allemaal mislukten. 

Geen voldoende steun van betrokken partijen zoals gemeente Emmen, de banken etc. speelden de 

familie partner. Daaruit zou je kunnen afleiden dat een stadscamping op deze dure grond niet 

haalbaar zal zijn. Afgezien of omwonenden in de duur aangekochte woningen daar wel op zitten te 

wachten. Een camping op stand, dat zit er denk ik niet in. 

 

De gedachten om op de vrijgekomen 13 hectare gronden van de dierentuin met medewerking van de 

gemeente Emmen   een stadscamping te realiseren, lijkt wel een fantasierijk sprookje, peperdure 

grond midden in een centrum een camping toe te laten zou heel opmerkelijk zijn. 

Je zou je ook moeten afvragen of de gemeente Emmen nog wel in deze tijden zit te wachten een 

stadscamping willen te gaan exploiteren, laat staan genegen is een toekomstige exploitant te willen 

ondersteunen. 



Toch hebben onze ervaringsdeskundigen wel een punt om goed over na te denken, vindt de schrijver 

van dit stuk. 

Wanneer de nieuwe dierentuin de poorten gaat openen en het nieuwe theater, het vernieuwde 

centrum  en marktplein met vernieuwde muziekkoepel en een modern zelf reinigend openbaar 

toiletgebouw gerealiseerd is, is het de hoogste tijd om verdere plannen te realiseren. Het inderdaad 

de hoogst nodige tijd is om ook de gevestigde middenstand weer winkelend publiek te gaan 

bezorgen, dat doe je in mindere mate als je een verblijfsaccommodatie op het nieuwe park gaat laten 

bouwen, de ervaringsdeskundigen hebben hier een heel goed punt om te zorgen dat het centrum 

nieuw leven in geblazen  gaat worden.   

Daarbij moet worden gedacht aan het aantrekken van toerisme in de ruimste zin van het woord. 

Hoe houden wij als gemeente Emmen toeristen die naar Emmen komen enkele dagen vast. 

Een bezoek aan de dierentuin, veenpark,en de andere atractie,s en musea in de omgeving. 

Er moet voldoende en betaalbare overnachting aanwezig zijn, er is al bij de bouwplannen gedacht 

om te bezien om een concern aan te trekken op de Es een soort bed en breakfast  Hotel 

accommodatie te laten bouwen. 

De bezoekers van de dierentuin een soort arrangement aan te bieden, zodat een bezoek aan de 

gemeente Emmen enkele dagen kan worden verlengd. 

Als je Anne Legendal zijn verhaal nog eens leest, zou je een  stadscamping moeten laten verreizen op 

de plaats van het oude noorderdierenpark. 

Het zou mogelijk zeer goed zijn een Hotel exploitant te gaan zoeken die evt. in staat is er een soort 

bed en breakfast  Hotel onderneming te gaan runnen. 

Keuze,s kunnen maken om te overnachten in een eenvoudige kamer en zelf kunnen zorgen voor je 

lunch en ontbijt bij de gevestigde horeca ondernemers in het stadscentrum. 

En combinatie met Finse blokhutten voor de verhuur en enkele camper plaatsen die ook gebruik 

kunnen maken van andere noodzakelijke sanitaire voorzieningen zou een ideale invulling kunnen zijn 

in het centrum van Emmen activiteit te behouden. 

Geen camping met tenten, die doen afbreuk aan de omgeving en je gaat boerencampings die genoeg 

in de omgeving zitten te kort doen. 

De Finse blokhutten zouden heel goed passen in het prachtige groen met de eeuwen oude 

plantengroen en bomen. 

We moeten met de handen afblijven van dit mooie stukje natuur in het centrum. 

Het restaurant “De drommedaar” samen met andere horeca gelegenheden in het centrum kunnen 

heel goed alle gasten op hun wenken bedienen, en zo houden wij loop in het centrum. 



De middenstand heeft meer aantrekkingskracht als het Hotel en de blokhutten bezet zijn met gasten, 

die graag verblijven in een centrum, omdat zoals bleek in voorgaande jaren de familie Caspers heel 

veel terugkomende gasten ontving op hun camping, omdat ze zo lekker dicht bij het centrum waren. 

De gronden op de Es die voor een verblijf Hotel gereserveerd zouden zijn, kunnen later mogelijk bij 

het park als uitbreiding gaan dienen. 

Een oude tram van de EDS (Henk Bos) zou uitstekend dienst kunnen doen om te pendelen tussen het 

nieuwe verblijfpark “Noorder natuurpark” en de nieuwe dierentuin. 

Een paspartoe of  combi kaarten zou aantrekkelijk kunnen zijn om toeristen langer in onze gemeente 

te houden. 

Waarom dit verhaal eigenlijk, Anne Legendal en Ton de Sevren Jacquet zien het al helemaal zitten, ze 

hebben gelijk omdat wij nu bezig zijn met sociale participatie immers. 

Ook burgers zouden veel meer betrokken moeten worden bij tal van plannen, een snackcount 

eigenaar een paarden taxi een hotel eigenaar de gevestigde horeca en een investeerder in vastgoed 

een blokhut verhuurder, de fietsen verhuurder en e‐bike leverancier, kunnen werkgelegenheid 

bieden. 

Kunnen er samen voor zorgen dat de gemeente Emmen zowel in Nederland als daarbuiten weer 

publiek aan kan trekken. 

Samen werken aan werk, verbindingen leggen, city marketing kan daar ook veel in betekenen. 

Laten wij hopen dat er goede keuzes gemaakt worden en het vrijkomende  gedeelte niet ten prooi 

zal vallen aan hoogbouw met peperdure appartementen. 

Dan kan het wel eens zo zijn dat het park een gesloten karakter gaat krijgen om overlast in het 

prachtige oude natuur gedeelte te voorkomen. 

De bevolking van de gemeente Emmen kan mee bepalen welke koers en welke keuze,s er gemaakt 

zouden gaan worden, dat is toch ook sociale participatie, of heb ik het verkeerd begrepen. 

Jan Wolters 

Tel:0591‐676990 

Jan.wolters@home.nl 

Een ieder is vrij om dit stuk op te nemen dan wel aan te passen, door te sturen. 

Wel met de intentie dat het verhaal juist blijft. 

Jan Wolters           


